



Referat DL-møde

Dato: 8. januar 2019 18:00 – 21:20

Sted: Hos Nils

Tilstede: Fred (DC), Nils (DK), Anders (DaSEN), Line (DaSEN), Michael (DaSP), Rasmus (DaJUN), Marie Louise (DaMINK), Bellis (DaMink)

Afbud: -

Vi samles til Nytårskur hjemme hos Nils og Grethe som har lavet en dejlig aftenmad. Desserten som består af skårede appelsiner, med pinjekerner overdækket med rosenvand afleder en god snak om hvad rosenvand kan bruges til, inden vi går over til dagsorden.

1. Bordet rundt

❖ Trop

Michael nævner at troppens efterårsarrangement har været et stort tilløbsstykke med tæt på 100 deltagere. Det er især det meget lave planlægningsbehov som kan være årsagen til at så mange spejdere deltog.

❖ Familie / Mikro / Mini

Marie Louise har på trods af at være på barsel, været aktiv i forbindelse med planlægning af lederevent i Pindstrup. Bellis har (sammen med Fred) deltaget i selvsamme arrangement. Derudover har hun besøgt Øresunds Divisionens "Novemberdag". Her var der cirka 800 deltagere. Det virkede meget godt organiseret.

❖ Junior

Rasmus fortæller om JuPLad som er afholdt i efteråret, med samme koncept som året før. Når det blot er et endagsarrangement, så er der forholdsmeæssigt meget planlægning. Der mangler to indbetalinger fra grupperne.

❖ Klan

Der er afholdt KLA-møder og der er gang i rekruttering til nye medlemmer af divisionsledelsen.

❖ Kasserer

Nils er stort set færdig med regnskabet for 2018. Det eneste som mangler er regnskabet for JuPLad.





Referat DL-møde

2. Afholdte arrangementer

❖ Lederevent Pindstrup

Bellis og Fred deltog i ledervent 2018. Der var i alt cirka 400 ledere fra hele landet. I modulet vedr. divisionsledelse havde vi gode diskussioner som også tydeliggjorde at divisionerne har forskellige udfordringer og forskellige måder at løse opgaver på. Det er f.eks. ikke enighed om hvordan en udviklingsplan for division bruges. Er det en udviklingsplan som lægger sig op af korpsets og har til formål at sætte retning for grupperne eller er det – som vi i Ravnsholt gør – en handlingsplan som indeholder fokusområder for divisionsledelsen med emner som vi brænder for.

❖ GL/BE-møde (10. okt)

Arrangementet blev afholdt i Blackfoots hytte og tiltrak omkring 15 deltagere. En meget hyggelig aften med gode diskussioner om bestyrelsesarbejde i grupperne, forberedelsen til et grupperådsmøde. Lone Neve fra Brødeskov holdt et indslag om spejderbørn med særlige forudsætninger (ADHD, angst eller andet). Det gjorde stort indtryk på deltagerne.

❖ Forkorpsrådsmøde (8. nov)

Vi afholdt arrangementet i det lille mødelokale på Birkerød Bibliotek. Fred havde inviteret Mølleå Division med. Der var cirka 25 deltagere fra Ravnsholt og 20 fra Mølleå. Vi kom igennem programmet med gode konstruktive diskussioner.

Marie Louise spørger ind til om det også fremover skal afholdes sammen med andre divisioner. Vi bliver enige om at vores forkorpsrådsmøde fortsætter med samme positive dagsorden som hidtil, og at arrangementet er åbent for andre divisioner at deltage i.

3. Kommende arrangementer

❖ Kursus GW / Medlemsservice (12. jan)

På seneste GL-møde er der kommet et ønske op om at afholde et kursus for interesserede til at vide noget mere om det nye hjemmeside platform Gruppeweb 2.0 og Medlemsservice. Fred har lavet et program. Marie Louise foreslår at lave et webinar, så interesserede kan se/lytte når det passer dem.

❖ RavneRock (25-27. januar)

Forberedelser er i fuld gang. Der er 36 tilmeldte. Michael bestiller bussen. Stavnsholt Vikingerne står for aftenmaden og Fred står for selve løbet. Vi er sikre på at det bliver en skøn weekend.

I løbet af december måned har Fred sendt et par video-filer på vores Facebook side. De er alle set mellem 60 og 100 gange.



Referat DL-møde



RAVNSHOLT
DIVISION

❖ KLA Bowling

Line nævner at der er KLA bowling på lørdag den 12. januar

4. Maillister Ravnsholt

Fred har fået besked fra Theis om at vores gode gamle mail lister igen virker. Det vækker stor begejstring. Desværre viser det sig at det ikke passer, da Michael har sendt en mail til TLA@ravnsholt.dk som har været sendt til en del mennesker som ikke burde have modtaget den.

Fred har efterfølgende givet Theis besked herom, som undersøger sagen. Han bekræfter dog at der er noget ikke helt som det skal være.

Marie Louise og Bellis vil gerne at der kommer en distributionsliste vedr. familiespejd. Det er Rasmus som tager kontakt til Theis for at få dette til at ske.

Note: Jeg kan se at der allerede findes en adresse som hedder flah@ravnsholt.dk som ser ud til at være opdateret.

5. GDPR / Privatlivspolitik

Nils og Michael har lavet et fremragende stykke arbejde ved at komme med en privatlivspolitik. De har lavet en analyse af de data vi behandler. Anders bemærker at vores gamle hjemmeside "old.ravnsholt.dk" bør tilføjes til listen

Vi tager en drøftelse hvorvidt grupperne i divisionen kan tage udgangspunkt i vores privatlivspolitik. Situationen for grupperne er dog anderledes. En af de mest afgørende forskelle ligger i at vi som division ikke håndterer sundhedsoplysninger. De håndteres i grupperne.

Fred bringer dette op på næstkommende GL/BE-arrangement som finder sted den 20. marts.

Vi beslutter enstemmig at godkende privatlivspolitikken og lægger den op på vores hjemmeside.



DET DANSKE
SPEJDERKORPS



Referat DL-møde

6. Vejen frem til Divisionsrådsmødet

❖ Regnskab / Revision

Nils nævner at der er en enkel betaling som han ikke kan finde et tilhørsforhold til. Rasmus nævner at det er en betaling til JuPLad. Regnskabet er stort set færdig.

❖ DL-døgn / Udviklingsplan

Marie Louise og Line laver et program, så vi kan samles den 8-9 marts og forberede os på DRM. Alle bør forberede sig på en kommende udviklingsplan. Hvad brænder vi for at lave i året som kommer?

❖ Invitation friluftsråd

Fred har inviteret Gunnar fra Friluftsrådet, og han har accepteret

❖ Valg / genvalgt / kandidater / rekruttering

Samtlige nuværende DL-medlemmer tilkendegiver at de regner med at fortsætte, også efter et valg. Det er kun Line som ikke er på valg i år. Anders og Line har været i gang med rekruttering, og regner med at der på DRM kommer en ny som stiller op til divisionsledelsen. Rekrutteringen fortsætter.

7. DL-netværksarrangementer

Strukturen i de kommende netværksarrangementer bliver lidt anderledes. Der vil fremover kun være et enkelt større national event, og derudover vil der være flere arrangementer som divisionerne forventes selv at stå for.

8. Eventuelt

DDS har inviteret til en samtale om en kommende friluftsstrategi. Det er den 24. januar på spejdercenter Holmen. Fred forventer at han deltager.

Korpsledelsen har inviteret DC'er til Nytårskur den 3. februar hvor man forventer at kunne løfte lidt af sløret for den kommende fælles udviklingsplan. Fred deltager.

